



Lutecia Lady

The new Lutecia Lady from Saint Honoré makes the most of the mystery of its shape - not quite round nor square, but cushion. As contemporary and opulent as can be, it exudes a richly refined and unique personality. Women will love the sophisticated dial and its cleverly arranged design: on the dial periphery, white mother-of-pearl shows the indexes and, in the upper portion, encloses an off-centre circle rendered more dazzling by the "Éclair Effect™", an exclusive Saint Honoré innovation that replicates the sparkle of "pave of diamonds". Another innovation is the celebrated rotating Saint Honoré monogram: the small seconds hand at 6 o'clock is replaced by a stylised flower that illumines the dial with every turn. And to add more scintillating shine, the 35 mm case is also adorned with an "Éclair Effect™" bezel and a black onyx cabochon on the crown that further enhances the exclusive character of this new design.

| | |
|----------------|---|
| Movement | Quartz |
| Functions | Hours, minutes and seconds |
| Case | PVD pink gold-plated steel, 35 mm Sapphire crystal "Éclair™" bezel Crown topped with a black onyx Water-resistant to 30 m / 3 ATM / 100ft |
| Dial | White mother-of-pearl Diamond hour-markers (0.05 cts) at 12 o'clock Second "Flower" at 6 o'clock |
| Bracelet/Strap | PVD pink gold-plated steel with matching folding clasp |



Lutecia Lady

La nouvelle Lutecia Lady de Saint-Honoré cultive le mystère autour de ses formes : ronde ou carrée, quoi que plutôt coussin. Contemporaine et opulente à souhait, elle affiche une personnalité originale et pleine de raffinement. Les femmes apprécieront le raffinement du cadran et son dessin savamment agencé : sur le pourtour du cadran, la nacre blanche dévoile les index et renferme dans sa partie supérieure un rond décentré magnifié par l'«Effet Eclair™», innovation exclusive SAINT HONORÉ, qui reproduit l'aspect étincelant d'un pavé de diamants. Autre innovation, le fameux monogramme tournant Saint-Honoré : l'aiguille de la petite seconde située à 6h est remplacée par une fleur stylisée qui illumine le cadran à chaque rotation. Et pour briller de mille feux, la boîte de 35 mm est aussi habillée d'une lunette « Effet Eclair™ » et d'une couronne dont le cabochon en onyx noir renforce l'exclusivité de cette nouvelle création.

| | |
|-----------|--|
| Mouvement | Quartz |
| Fonctions | Heures, fonctions et seconde |
| Boîtier | Acier traité PVD or rose, 35 mm Glace saphir Lunette « Effet Eclair™ » Couronne cabochon onyx noir Étanche à 30 m / 3 ATM / 100 ft |
| Cadran | Nacre blanche Index diamant (0,05 ct) à 12h Petite seconde « fleur » à 6h |
| Bracelet | Acier traité PVD or rose et boucle déployante assortie |